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英语二[A2]模拟试题 参考答案
SectionⅠ Use of English

1-5ABCDC 6-10BDCAD 11-15ADBDC 16-20DBACA

Section II Reading Comprehension

21-25DACBD 26-30BDCAC 31-35DABAC 36-40BDDAA 41-45GBFEC

Section III Translation

46.【参考答案】

尽管在看到或听到人们展现天赋时大多数人都能辨识天赋，但是由于天赋的独特性，还是很难用数字衡量。相

对而言，之力更可能容易量化，并且跟天赋一样，是一种不可通过环境塑造的聚合品质。

智力作为一种品质特征，确实有遗传因素，但我们不应该认为它有单一的表现方式。因为个人的基因类型差异

很大，所以用一种从愚笨到聪明的线性标尺衡量智力存在一些局限。一些基因组合可能会使个人倾向于具有音乐、

绘画或编程等天赋。拥有这些能力中的任何一种可能会也可能不会跟另外一种能力相关联。而且，相同的基因类型

可能以完全不同的方式在完全不同的环境中表现出来。

47.【参考答案】

Dear Professor Zhang,

I am pleased to inform you that Beijing QQ Technology Company is organizing a three-day seminar entitled “Cruising

the Internet Security” in September in Beijing, as part of its continuous efforts to provide a platform for experts to meet and

exchange expertise.

You are cordially invited to participate in this important academic event of the city as our guest. Your round-trip air

ticket, accommodation and meal expenses will be subsidized. Should you be interested, please let us know at your earliest

convenience.

I am looking forward to seeing you in this conference, and to having you as an important part of this event.

48.【参考答案】


